
PROTOKÓŁ nr 42 
 

Z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 11-04-2022 roku o godz. 1800. 
 

 

Ad.1.  Otwarcie posiedzenia 

ad.1.  Obrady Komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Kubik. 

 Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2.  Przyjęcie porządku obrad 

ad.2.  Porządek obrad Komisji został przyjęty bez zmian - jednogłośnie. 

 

Ad.3.  Sprawy bieżące: 

ad.3.1.Pismo Biura ds. Dzielnic M. Krakowa dot. Dnia Otwartego Magistratu  (158/ 29.03.2022) 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. W. Wojnarski, p. K. Frankiewicz 

Komisja Kultury jednogłośnie pozytywnie opowiedziała się za udziałem Rady Dzielnicy XVII w tym 

wydarzeniu w dniu 05.06.2022r. 

 

ad.3.2.Pismo NCK w Krakowie dot. dofinansowania działalności Zespołu Pieśni i Tańca Nowa Huta w budżecie 

na rok 2023.(168/ 05.04.2022) 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. K. Frankiewicz, p. W. Wojnarski 

Komisja Kultury jednogłośnie pozytywnie rozpatrzyła prośbę o wsparcie finansowe Zespołu. 

 

ad.3.3. Pismo Biblioteki Kraków dot. dofinansowania Filii nr 52 os. Na Stoku 1 w Krakowie w roku 2023 

(150/ 25.03.2022) 

Głos zabrali: p. A. Kubik 

Komisja Kultury jednogłośnie pozytywnie przychyliła się do dofinansowania biblioteki. Kwota dofinansowania 

będzie do uzgodnienia w zależności od planu budżetu na rok 2023 oraz możliwości finansowych Rady Dzielnicy. 

 

ad.3.4. Pismo Stowarzyszenia Sympatyków Zesławic i Okolicy- dot. wniosku o realizację celu publicznego  

w ramach inicjatywy lokalnej pn „Noc Perseidów w Zesławicach”. 

Głos zabrali: p. A. Kubik 

Komisja Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww projekt. 

Ze względu na potrzebę szybkiej odpowiedzi Komisja ceduje na Zarząd Rady Dzielnicy podjęcie Uchwały. 

 

ad.3.5. Pismo Stowarzyszenia Sympatyków Zesławic i Okolicy- dot. wniosku o realizację celu publicznego 

w ramach inicjatywy lokalnej pn „Jesienna odnowa”. 

Głos zabrali: p. A. Kubik 

Komisja Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww projekt. 

Ze względu na potrzebę szybkiej odpowiedzi Komisja ceduje na Zarząd Rady Dzielnicy podjęcie Uchwały. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

 

Ad.5 Zamknięcie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Rady Dzielnicy XVII zaplanowano 

na dzień 16.05.2022r 

 

Na tym posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki zakończono o godz. 1830. 

 
  

      Protokołowała:                                                                                Przewodnicząca 

Agnieszka Kubik                                                               

                             Agnieszka Kubik 


